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Írásbeli kérdés !
Dr. Kövér László ú r
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyű lésrő l szóló tv. 42 . § (8) bekezdése alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdés t
kívánok benyújtani Lázár János Miniszterelnökséget vezető miniszter úrnak

„Csak egy gazember cigányozhat? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter úr !

Sajtóban megjelent hírek alapján tudom, hogy Hadházy Ákos, az LMP társelnöke [a ]
budapesti sajtótájékoztatóján azt mondta, „Lázár János felesége, Farkas Flórián
miniszterelnöki--biztoshoz hasonlóan, egy olyan szervezet vezetőjeként-»herdálja« az unió s
pénzeket, amely elesett, kiszolgáltatott emberek segítésére kapott támogatást” . Példaként
említette a mentorházakra elkülönített forrást, ahol a projekt 30 hónapos időtartamára a három
ingatlan bérlésére 80 millió forintot fognak elkölteni . Vagyis egy mentorház havi bérleti díj a
888 ezer forint Jogi tanácsadásra 50 millió forint megy majd el, és 53 millióért készül el a
mentorprogram módszertana, aminek összeállításánál 1024 munkaórával számolnak, vagyi s
egy munkaóra több mint 50 ezer forintra jön ki . A mentorhálózat három koordinátora és a
szakmai asszisztens munkadíja összesen 176 millió forint, amely havi egymillió forint körül i
fizetésre is elég lehet a program id őtartama alatt . Kutatásokra és marketing kiadásokra 50 7
millió forintot, a projekt költségvetésének 42 százalékát szánják .

Remélem a program sikeresen és szabályosan fog megvalósulni, hisz' miért történn e
másként?

Ön szerint azzal, hogy Hadházy Ákos Farkas Flórián „munkásságát” említette az üggyel
kapcsolatban az cigányozást jelent-e, (Jelzem volt egy ostoba, akinek a nem is burkolt
cigányozását Kósa Lajosnak kellett politikailag szinkronizálnia, ami a mai magyar közéletbe n
egy Oscar díjjal ér fel .) és nem egyszerűen arról van szó, hogy a Farkas Flórián vezette
szervezet egy igen fontos társadalmi programra kapott pénzt herdált el .

A fentiek miatt következő kérdésekkel fordulok a Miniszter Úrhoz :

1. Vizsgálták-e a Korábban Érkeztem Alapítvány projekt költségvetését a piaci árakho z
és más hasonló projektekhez viszonyítva, valamint reális és költséghatékony-e a z
összeállított költségvetés ?

2. Csepreghy Nándor kinek az utasítására gazemberezett, vagy csak magától ilye n
„választékos” az Ön helyettese ?

Budapest, 2017 . szeptember 15 .
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